

Title (en)  
WHEELED VEHICLE.

Title (de)  
FAHRZEUG.

Title (fr)  
VEHICULE A ROUES.

Publication  
**EP 0150209 A1 19850807 (EN)**

Application  
**EP 84902898 A 19840726**

Priority  
AU PG050283 A 19830727

Abstract (en)  
[origin: WO8500531A1] A wheeled vehicle for use as a child's toy or for amusement purposes consists of a body structure (10) with a plurality of wheels mounted thereon. A centrally positioned wheel (11) is the only wheel used to propel the vehicle. Castor wheels (13, 14) support the body structure (10) and permit it to be moved in any required direction. A steerable wheel (12), mounted at the lower end of a steering post (16) provides directional control for the vehicle.

Abstract (fr)  
Un véhicule à roues destiné à être utilisé par des enfants comme un jouet consiste en une structure (10) sur laquelle sont montées plusieurs roues. Une roue centrale (11) est la seule roue utilisée pour propulser le véhicule. Des roulettes (13, 14) supportent la structure (10) et permettent le déplacement de celle-ci dans toute direction désirée. Une roue de direction (12) montée à l'extrémité inférieure d'une colonne de direction (16) assure la commande directionnelle du véhicule.

IPC 1-7  
**A63G 25/00; B62H 1/12; B62K 5/00; B62K 9/00**

IPC 8 full level  
**A63G 19/00** (2006.01); **A63G 25/00** (2006.01); **B62K 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63G 19/00** (2013.01); **A63G 25/00** (2013.01); **B62K 9/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8500531 A1 19850214**; EP 0150209 A1 19850807; ES 534626 A0 19850516; ES 8505303 A1 19850516; IT 1209573 B 19890830;  
IT 8422087 A0 19840727

DOCDB simple family (application)  
**AU 8400144 W 19840726**; EP 84902898 A 19840726; ES 534626 A 19840726; IT 2208784 A 19840727